
PROTOKÓŁ Nr XXXVI/2010 

  

z XXXVI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka odbytej w dniu 10 listopada 2010 roku. 

  

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej o godzinie 10:00, a zakończyła 

o godzinie  12:50. 

Sesji przewodniczył pan Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy. 

Na ogólną liczę 14 radnych w sesji uczestniczyło 13, co stanowi 92%. 

W sesji uczestniczyło 6 pracowników urzędu gminy i 1 osoba zainteresowana obradami. 

  

Porządek obrad: 

1.Otwarcie obrad XXXVI sesji Rady Gminy 

    - stwierdzenie quorum. 

2. Wręczenie odznaczeń. 

3. Podjęcie uchwał. 

Wolne wnioski i zapytania. 

Zakończenie obrad XXXVI sesji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

  

  

 Ad.1 

Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.    

  

XXXVI sesję Rady Gminy otworzył Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy. 

Powitał radnych, pracowników urzędu gminy, przedstawicieli Kombatantów pana 

Eugeniusza Kuluze, pana Mieczysława Więcha i osoby im towarzyszące, sołtysów i osoby 

zainteresowane obradami. 



Na podstawie listy obecności stwierdził, że jest wystarczająca liczba radnych do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Odczytał porządek obrad. 

Zapytał, czy ktoś ma uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

  

Andrzej Pyzik – radny 

Zapytał, gdzie jest protokół z ostatnie sesji. 

  

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował, że nie jest jeszcze opracowany. 

  

Krzysztof Rak – radny 

Stwierdził, że było wystarczająco dużo czasu, żeby go napisać. 

  

Mirosława Mycak inspektor Rady Gminy 

Poinformowała, że był już prawie skończony i cały plik zniknął. 

  

  

Ad.2 

  

  

Eugeniusz Kluze – Prezes Polskiego Związku Kombatantów RP 

Podziękował za umożliwienie złożenia podziękowań na sesji za dotychczasową współpracę. 

Złożył serdeczne podziękowania wójtowi i Radzie gminy za współpracę i pomoc 

kombatantom. 

Poinformował, że kombatanci mają odznaczenie dla Pana wójta nadane prze Prezydium 

Zarządu Głównego Kombatantów. 



Odczytał treść dyplomu jaki towarzyszy odznaczeniu Kombatanckim Krzyżem Pamiątkowym 

Zwycięzców. 

Poinformował, że trzy pierwsze wyczytane osoby będą odznaczone takim samym krzyżem, a 

trzy kolejne odznaką honorową za zasługi. 

  

Helena Przekwas- sekretarz Gminnego Związku Kombatantów 

Odczytała następujące nazwiska: 

1. Tadeusz Smarz 
2. Mieczysław Więch 
3. Józef Żurek 
4. Krystyna Rębacz 
5. Zofia Ciesiel 
6. Antoni Murawski. 

  

Wyczytane osoby poproszono na środek sali. 

Pan Eugeniusz Kluze dokonał wręczenia krzyży i odznaczeń. 

  

Mieczysław Więch - Prezes Gminnego Koła Związku Kombatantów 

Poinformował, że w tradycji kombatantów jest uhonorowanie każdego kto pomaga 

kombatantom. 

Serdecznie podziękował za współpracę i zaprosił na przyszłe uroczystości kombatanckie. 

Życzył wszystkim wszystkiego najlepszego. 

  

Krystyna Rębacz – radna 

Podziękowała bardzo serdecznie za odznaczenie i docenienie jej pracy społecznej. 

Zadeklarowała, że dopóki starczy jej zdrowia i sił będzie wspierała kombatantów i 

przekazywała młodzieży wartości patriotyczne. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

Podziękował za przyznanie krzyża. 



Poinformował, że przez okres całej jego pracy nie tylko w samorządzie poświęcał również 

uwagę kombatantom ich wspierał. Bardzo wysoko sobie cenił tą współpracę i będzie sobie 

cenił. Starał się dać kombatantom pełną satysfakcję za to co robili dla gminy i ojczyzny. 

Uważa, że służenie kombatantom było jego obowiązkiem. 

Podziękował raz jeszcze. 

  

Józef Żurek – odznaczony kombatant 

Podziękował również za odznaczenie. 

Poinformował, że jest jedynym żyjącym żołnierzem w gminie, który brał udział w wojnie 

obronnej, ale on wypełniał swój obowiązek. 

Podziękował raz jeszcze. 

  

Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 10:20 ogłosił przerwę. 

O godzinie 10:30 wznowił obrady XXXVI sesji Rady Gminy. 

  

  

Ad. 3 

Podjęcie uchwał. 

  

  

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował jakie uchwały będą podejmowane i tak: 

1. zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2010 rok. 

2. w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. 

3. w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. 

4. w sprawie zatwierdzenia Planu Odmowy Miejscowości Siemoń. 



Dodał, że z zawiadomieniem na sesję radni otrzymali tylko uchwałę zmieniającą budżet 

gminy. Pozostałe uchwały zostały wręczone w dniu dzisiejszym. 

  

Justyna Skwarek - skarbnik gminy 

Odczytała uzasadnienie do uchwały zmieniającej budżet gminy na 2010 rok. 

  

Pytań nie było. 

  

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, kto jest za podjęciem uchwały w wersji 

przedstawionej. 

  

  

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XXXVI/241/2010 

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu na 2010 rok 

  

  

Mirosław Kwiatkowski –kierownik Referatu Rolnictwa 

Omówił projekt uchwalały w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. 

Poinformował, że dotyczy to zwodociągowania miejscowości Cegielnik. Pożyczka ta jest w 

30% umarzalna. 

  

Pytań nie było. 

  

Przewodniczący Rady Gminy odczytał projekt uchwały i zapytał, kto jest za podjęciem 

uchwały. 

  



  

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XXXVI/242/2010 

w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. 

  

  

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Omówił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. 

Uchwała dotyczy zwodociągowania i skanalizowania osiedla Zielona Polana w Rozgartach. 

  

Andrzej Pyzik - radny 

Zapytał, czy wszyscy starzy mieszkańcy, którzy tam mieszkają w pobliżu będą mieli 

podłączoną kanalizację i wodę. Czy już maja, czy to jest tylko dla jednej osoby, która 

wykupiła te grunty i czy ta osoba dofinansuje tą inwestycję, czy robimy prezent. 

  

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Na wszystkie zadania wod-kan gmina zawiera umowy jest to 800zł za wodę i 1200zł za 

kanalizację. Po drodze do tego osiedla jest pani Wojciechowska i pan Kwaśniewski. Nie 

pójdziemy dalej pozostawiając budynki po drodze. 

  

Andrzej Pyzik- radny 

Czy to znaczy, że nic nie dofinansuje. 

  

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Mamy ustne zapewnienie o dofinansowaniu, nie mamy podpisanej umowy. Pan ten zapewnił, 

że będzie współfinansował. 

  



Andrzej Pyzik – radny 

Czy można uściślić o jakie kwoty chodzi. Dwie sesje temu była o tym mowa, ale nie pamięta 

w jakiej wysokości ma być dofinansowanie. 

  

Tadeusz Smarz –wójt 

Wiem, że ten Pan deklarował , ale nie pamięta jaka to kwota. 

  

Andrzej Pyzik – radny 

Jeśli robi się to poza kolejnością i z pieniędzy podatników to zastanów się, czy robimy 

prezent dla biznesmena. Są mieszkańcy, którzy tu mieszkają wiele lat i czekają aż coś do nich 

dotrze. 

  

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Uchwałę trzeba podjąć bo jest to bardzo korzystna pożyczka w części umarzalna. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

Zadanie to było ujęte w budżecie gminy. Chodzi o to, czy chcemy skorzystać z dotacji 

państwowej, czy nie. Czy chcemy umorzenia 30%.Zadanie to było wprowadzone i nie róbmy 

sobie na złość. Będzie dofinansowanie pana Dulanowskiego, jest to poważna osoba. 

  

Krzysztof Rak – radny 

Jeżeli projekt tej uchwały dostarczony by był szybciej to byłaby możliwość dotarcia do 

zapisu. Można byłoby wymagać od dewelopera uściślenia kwoty dofinansowania. 

  

Andrzej Pyzik – radny 

Większość mieszkańców nie ma realizacji zadań. Powinno się mieć na piśmie, że ktoś 

zobowiązał się do dofinansowania. 

  

Zbigniew Drewnowski - przewodniczący Rady Gminy 



Poinformował, że właściciel tych gruntów zapłacił już za projekt tego zadania. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

Zadanie to dużo wcześniej zaplanowaliśmy planując na nie 300 tysięcy złotych. Okazało się, 

że będzie kosztowało 216 tysięcy. Chodzi o to, żeby Rada upoważniła do zaciągnięcia 

pożyczki z WFOŚ, gdzie 30% pożyczki jest umarzalne. Nie dyskutujemy, czy zadanie 

wycofać. Dyskutujemy czy zaciągnąć pożyczkę na korzystnych warunkach. 

  

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady gminy 

Odczytał projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu. 

Zapytał, kto jest za podjęciem. 

  

  

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła przy 12 głosach „za” i 1 wstrzymującym się 

  

  

Uchwałę Nr XXXVI/243/2010 

w sprawie zaciągnięcia i zabezpieczenia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Toruniu 

  

  

  

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Omówił projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Siemoń. 

Mieszkańcy proszą o odnowę świetlicy, która jest im niezbędna. Żeby złożyć wniosek 

potrzebna jest uchwała jest ta uchwała. 

  



Pytań nie było. 

  

Zbigniew Drewnowski –przewodniczący Rady Gminy 

Odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Siemoń. 

Zapytał, kto jest za podjęciem uchwały. 

  

  

Rada Gminy Zławieś Wielka podjęła jednogłośnie 

Uchwałę Nr XXXVI/244/2010 

w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Sieroń 

  

  

Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 11:00 ogłosił przerwę 15 minut. 

O godzinie 11:15 wznowił obrady XXXVI sesji Rady Gminy. 

  

  

Ad. 4 

Wolne wnioski i zapytania. 

  

  

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Poinformował, że dyrektor Zespołu Szkół w Złejwsi Wielkiej złożył podziękowania Radzie 

za pomoc w budowie kompleksu boisk przy szkole. 

Przyszło pismo z Urzędu Skarbowego z informacją, że część radnych ma nieprawidłowości w 

oświadczeniach majątkowych. 

Poinformował, że kopie pism rozdano radnym. 



  

Krzysztof Rak – radny 

Odczytał treść skargi w sprawie nie udostępnienia informacji. 

  

Zbigniew Drewnowski –przewodniczący Rady Gminy 

Rada może kontrolować wójta i ma od tego Komisję Rewizyjną. Komisja kontroluje nie 

radny Drewnowski. Wniosek powinien być złożony do Rady Gminy, żeby upoważniła 

komisję do sprawdzenia zagadnienia. 

  

Małgorzata Kutnik – radna 

Zapytała dlaczego przewodniczący Rady nie zlecił tego komisji. 

  

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Radny takiego wniosku nie złożył do Rady. Rada zleca nie przewodniczący. 

  

Andrzej Pyzik – radny 

Złożył wniosek o zwołanie Komisji Rewizyjnej w celu sprawdzenia tego o co wnioskował 

radny Rak. 

  

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Kadencja Rady kończy się 12 listopada ,a dzisiaj jest 10-ty. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

Kadencję rozpoczynaliśmy w kościele, a kończy się nie adekwatnie. 

Radny Rak odgrzewa sprawę sprzed 10 lat. Dokumenty znajdują się w Wojewódzkim Sądzie 

Administracyjnym i są one tam kilka miesięcy. Cztery lata walki już wystarczy, poprosił o 

zachowanie rozwagi. 

  



Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Nic nie stoi na przeszkodzie, żeby następna Rada po wybraniu Komisji Rewizyjnej 

sprawdziła dokumenty. 

  

Krzysztof Rak – radny 

Odczytał odpowiedź wójta na interpelację, którą złożył. 

Myśli, że Rada będzie głosowała nad jego skargą tak jak to było w innych przypadkach. 

  

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Sprawa jest w toku. 

  

Krzysztof Rak – radny 

Z treści pisma wójta wynika, że są wymagania, które uważa za bezpodstawne. 

Przychodzimy na sesję i projekty uchwał dostajemy przy wejściu i musimy podejmować 

decyzje, a tym przypadku pan jako przewodniczący nie chce poddać pod głosowanie. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

Sprawa jest w toku. Radcowie się do tego ustosunkują. Do radnego fachowcy przygotowali 

pismo. Poddawanie tego pod głosowanie to jest wymuszenie, tak nie wolno. 

  

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Dopóki sprawa jest w toku nie podda skargi pod głosowanie. 

  

Andrzej Pyzik – radny 

Czy to błędna decyzja, wyroki sądu odczytał Rak. Sąd dokładnie określił. 

  

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 



Pan Rak powiedział, a czy tak jest tego nie wiem. Wszystkie planistyczne sprawy są u Pana 

wójta u przewodniczącego są tylko uchwały. 

  

Andrzej Pyzik – radny 

Czy to podpisał prawnik, czy wójt. 

  

Krzysztof Rak – radny 

Skargę składał 14 października na ręce przewodniczącego i było dość czasu, żeby to 

sprawdzić. 

  

Zbigniew Drewnowski – radny 

Sprawa jest w toku i nie podda tego pod głosowanie. 

  

Krzysztof Rak – radny 

Sprawa dotyczyła odmowy na ustny wniosek składany do pani Mycak. 

  

Zbigniew Drewnowski przewodniczący Rady Gminy 

Pani Mycak nie jest zastępcą wójta ani wójtem. 

  

Zbysław Krawulski – radny 

Chodzi o umowę z panem Wawrzeńczykiem, chyba można ją odczytać, to nie jest tajemnicą. 

  

Zbigniew Drewnowski – przewodniczący Rady Gminy 

Pan Krawulski napisał pismo do przewodniczącego  Rady – odpowiedź na pismo pana 

Wawrzeńczyka. Poprosił radnego o jego odczytanie. 

  

Małgorzta Kutnik – radna 



Z upoważnienia radnego Zbysława Krawulskiego odczytała pismo. 

  

Krystyna Rębacz – radna 

Zapytała radnego Krawulskiego, czy dalej twierdzi, że do niej nie dzwonił. 

  

Zbysław Krawulski – radny 

Poinformował, że nie dzwonił. 

  

Krystyna Rąbacz – radna 

Czy uważa Pan, że niczego nie chciał na mnie wymusić. 

Przypomniała panu Krawulskiemu, że dzwonił do niej i jej córki kilkakrotnie, 

żeby wadała dokumentację, córka powiedziała, że tego nie zrobi. Krzyczał Pan, że 

Wawrzeńczyk to jest … 

 I tego nie powtórzę i, że mamy z nim zrobić porządek, że Pan chce, żeby odebrać mu ośrodki 

w trybie natychmiastowym bo jest „taki i owaki”. Pan nie mówi prawdy, a mi zależy, żeby 

służba zdrowia funkcjonowała normalnie. 

  

Zbysław Krawulski – radny 

Zapomniała Pani powiedzieć, że mała funkcjonować pielęgniarka w szkołach, jest na ¾ etatu 

na 1500 uczniów, czy to jest normalne. Na zaproszenie przewodniczącego się nie pojawił. 

Wstyd się przyznać dowoziłem ludziom sam recepty. 

  

Zbigniew Drewnowski = przewodniczący Rady Gminy 

Było odczytane pismo pana Wawrzeńczyka i pana Krawulskiego. 

Nie ma komisji śledczej, żeby tego dochodziła. 

Jak pan Krawulski czuje się pokrzywdzony powinien to załatwić inaczej. 

  

Dariusz Witkowski – osoba zainteresowana obradami 



Zapytał co za złożone sprawy podziałały stosunku do moich spraw. Do studium moje działki 

nie do planów nie, a gmina bierze pożyczki ,żeby pomóc panu Dulanowskiemu. Wnioski 

złożył w terminie, ale były załatwione na nie, czy to jest związane z wyborami. 

Tadeusz Smarz – wójt 

Nie ma obowiązku, żeby na sesji rozpatrywać sprawy indywidualne. Po konsultacji z 

odpowiednimi służbami w odpowiednim czasie zostanie wydana odpowiedź. 

  

Dariusz Witkowski – osoba zainteresowana 

Stwierdził, że znów nie ma odpowiedzi. 

Dlaczego wnioski wydaje jakieś biuro z Poznania, a jego wnioski poszły do biura w Toruniu. 

Dlaczego poszedł do Torunia, tego chce się dowiedzieć. 

  

 Tadeusz Smarz – wójt 

W sprawach indywidualnych nie udzieli odpowiedzi na sesji. 

  

Zenon Podgórski – radny 

Należy wziąć na poważnie sprawy gruntów, tych na których będą prowadzone inwestycje 

typu kanalizacja czy chodniki. Uważa, że gmina powinna wykupić grunt na poszerzenie dróg. 

To nie są wielkie pieniądze, pomogą w życiu mieszkańców. To ma służyć społeczeństwu. 

  

Teresa Balicka – radna 

Łącznik między Rzęczkowem, a Siemoniem, czy nie można nawieść tam tłucznia. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

Poinformował, że aktualnie jest wożony. 

  

Małgorzata Kutnik – radna 



Na ostatniej sesji wnioskowała o informacje, które działki są ujęte w nowym studium, a które 

w starym. Czy otrzyma ta informację na dzisiejszej sesji. 

Na jaki m etapie jest budowa oczyszczalni przyzagrodowych. 

Chciałaby dowiedzieć się czegoś na temat działek 425/1 do 425/3 położonych w Łążynie, czy 

coś się w ich kierunku dzieje. 

  

Mateusz Mięsikowski – radny 

Może to chodzi o działki, które dzierżawił pan Kwiatkowski, Rada sołecka chciałaby, żeby 

powstało tam boisko wielofunkcyjne. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

O żadnej sprzedaży nie wie. Można zejść do pani Piotrowskiej i ona udzieli odpowiedzi. 

  

Mateusz Mięsikowski – radny 

To chyba chodzi o Łążynek. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

Jeżeli tak, to byli zainteresowaniu państwo Michalscy, ale się wycofali. 

  

Henryk Lizak – radny 

Zapytał czy z funduszy sołeckich będą realizowane wnioski. 

  

Justyna Skwarek – skarbnik gminy 

Środki funduszy sołeckich zaplanowane są w przyszłym budżecie gminy. Wnioski są 

uwzględnione oprócz ogrodzenia cmentarza w Złejwsi Wielkiej i ciągu komunikacyjnego na 

cmentarzu w Pędzewie, ponieważ są to cmentarze parafialne nie komunalne. 

  

Krzysztof Rak – radny 



Czy jest możliwość wyrównania ulicy Kościelnej w Przysieku. 

Sprawa dojazdu do czworaków ul. Wspólna, Leśna, chodzi o sprawy własnościowe. 

Dlaczego wójt nie informuje o przetargach na nieruchomości, dlaczego wójt ma 

jednoosobowo kompetencje. Wójt powinien co roku przedłożyć taka informację i przedstawić 

Radzie zamierzenia w tym zakresie. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

Nie zastanawiał się nad tym, a informację składał na każdej sesji. 

  

Zenon Podgórski – radny 

Podziękował wszystkim za współpracę. 

  

Dariusz Witkowski – osoba zainteresowana 

Stwierdził, że jego działki mogły być przyjęte bo leżały trzy lata. 

  

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 

Wniosek należy złożyć na piśnie i zostanie udzielona odpowiedź. 

  

Małgorzata Kutnik – radna 

Prosi o udzielenie odpowiedzi jakie działki były w stary studium, a jekie w nowym. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

Udzieli odpowiedzi w ciągu dwóch tygodni. 

  

Mirosław Kwiatkowski – kierownik Referatu Rolnictwa 



Na oczyszczalnie przydomowe nie ma podpisanej umowy z Urzędem Marszałkowskim. 

Wszystko jest przygotowane tylko nie ma środków finansowych. Są wykonane wszystkie 

projekty indywidualne. 

  

Krzysztof Rak – radny 

Czy Będzie budowany łącznik w szkole w Przysieku. Czy pani Piątkowska ma już środki 

finansowe n a budowę przedszkola. Jak zaawansowane jest studium. 

  

Małgorzata Kutnik – radna 

Czy została załatwiona sprawa wymiany gruntów na dojazd go pani Gawarkiewicz. 

  

Mirosław Kwiatkowski – Kierownik Referatu Rolnictwa 

Wymiana gruntów w Gutowie została sfinalizowana. Pan Witkowski w zamian za drogę 

otrzymał 30 arów gruntu. 

Studium zostało wykonane. 18 października odbyło się posiedzenie komisji architektonicznej, 

następne jest 23 listopada, potem zostanie przesłane do uzgodnień. Równolegle wystąpimy o 

oddziaływanie na środowisko. Liczymy, że na przełomie stycznia – lutego będzie przedłożone 

na sesji. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

Trwa opracowania dokumentacji na budowę łącznika w szkole w Przysieku, wiąże się to też z 

nadbudową budynku. Zadanie to przesunięte jest na rok przyszły. Z narożnikiem budynku 

starej szkoły jesteśmy na Grutach leśnych. 

W sprawie przedszkola w Rozgartach nie ogłoszono jeszcze wyników konkursu. 

  

Zenon Podgórski – radny 

W szkole w Przysieku powinny być dobudowane klasy na gruntach od strony bloków. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

To projektanci zadecydowali o nadbudowie z tyłu budynku ma być sala gimnastyczna. 



  

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

  

  

Ad.5 

Zakończenie obrad. 

  

  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował za współpracę wszystkim radnym oraz 

pracownikom urzędu biorącym udział w sesji. 

Wręczył indywidualne podziękowania za mijającą kadencję. 

Odczytał podziękowanie dla Pana wójta. 

  

Henryk Lizak – wiceprzewodniczący 

Odczytał i wręczył podziękowanie przewodniczącemu Rady. 

  

Tadeusz Smarz – wójt 

Podziękował przewodniczącemu Rady za współprace, prowadzenie sesji za profesjonalne 

przygotowanie i utożsamianie się z problemami mieszkańców i całej gminy. 

Wręczył przewodniczącemu w imieniu swoim i pracowników upominek i kwiaty. 

Podziękował także za współpracę pani Hannie Janik, pani Krystynie Rębacz, panu 

Mateuszowi Mięsikowskiemu, panu Mirosławowi Trzebińskiemu, pani Teresie Balickiej, 

panu Bogdanowi Damratowi, panu Henrykowi Lizakowi, panu Zenonowi Podgórskiemu, 

panu Zbysławowi Krawulskiemu, panu Szczepanowi Dygasińskiemu wymieniając ich zasługi 

dla środowiska i gminy. 

Podziękował, że mógł być z radnymi, a tych, których świadomie lub nie uraził lub obraził 

przeprasza. 

  

Krystyna Rębacz – radna 



Podziękowała również serdecznie za współpracę. 

Stwierdziła, że zależało jej na gminie i swojej miejscowości. 

  

Nikt więcej nie zabrał głosu. 

  

Przewodniczący Rady Gminy o godzinie  12:50 zamknął obrady XXXVI sesji Rady Gminy 

Zławieś Wielka. 

  

  

                                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy 

  

                                                                                                       Zbigniew Drewnowski 

Protokółowała 

Mirosława Mycak 

 


